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产品介绍 
Introduction 

 
我们的口罩包含 5层材料: 2层无纺布、两层熔喷布和一层热风棉。提
供了至少 95%对于不含油的固体和液体气溶胶的过滤效率。我们使用
超声波粘合方式来密封口罩，它可产生高质量的粘合力和清洁，紧密
的密封。没有其他填充材料，也没有过多的热量，这意味着不会潜在
地引入污染物或热变形。表面非常的光滑，不同过滤层之间没有可见
的接缝。 
This mask has 5 layers of filter which contains 2 layers of spunbond 
non-woven fabric, 2 layers of meltblown non-woven fabric and 1 layer 
of wadding. It will protect you from at least 95% filtration efficiency 
against solid and liquid aerosols that do not contain oil. produces a 
high-quality bond and a clean, tight seal. Using ultrasonic welding 
produces a high-quality bond and a clean, tight seal for the mask. No 
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filler materials and no excessive heat means that there is no potential 
introduction of contaminates or thermal distortion. There are no 
visible seams where the parts are joined, creating a smooth, visually 
appealing finish. The result is a durable bond, superior to many other 
methods of joining parts. 
 

口罩特征 
y 专为成人面部轮廓而设计 
y 遵循 CDC结核分枝杆菌暴露控制指南 
y FDA批准用作防护口罩 
y 符合 GB2626-2006和 EN 149：2001 + A1：2009的 95％BFE（细
菌过滤效率） 

y 非天然橡胶乳胶制品 
y 防塌设计 
y 轻巧的结构，穿着舒适 
Features of This Mask 
y Designed for adult facial profiles 
y Meets CDC guidelines for Mycobacterium tuberculosis exposure 

control 
y FDA cleared for use as a protective mask 
y 95% BFE (Bacterial Filtration Efficiency) according to GB2626-
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2006 and EN 149:2001+A1:2009 
y Not made from natural rubber latex 
y Collapse resistant design 
y Light weight construction for comfortable wear 
 
GB2626-2006 KN95标准 
1. 合成血液穿透：2ml合成血液以 10.7KPa（80mmHg）压力喷向口
罩样品外侧面后，口罩内侧面不应出现渗透 

2. 过滤效率：口罩的细菌过滤率应不小于 95% 
3. 过滤效率：口罩对直径是 0.3 微米的非油性颗粒的过滤效率不小于

95% 
4. 阻燃性能：口罩材料应采用不易燃材料。口罩离开火焰后燃烧不大
于 5秒 

5. 每根口罩带与口罩连接点处的断裂强力应不小于 10N 
6. 压力差（∆P）：口罩两侧面进行气体交换的压力差∆P应不大于 49Pa 
GB2626-2006 KN95 Standard 
1. Anti-synthetic blood penetrability: After 2ml of synthetic blood is 

sprayed at a pressure of 10.7Kpa (80mmHg) to the outer side of 
the mask, no infiltration should occur to the inner side of the mask 

2. Filtration efficiency: The filtration efficiency of mask on gems 
filtration is not less than 95% 

3. Filtration efficiency: The filtration efficiency of mask for non-oily 
particles with diameter of 0.3 micron is not less than 95% 

4. Flame retardant performance: The materials of the mask must use 
apyrous fabric. The burning time is less than 5 seconds 

5. The breaking force at the connection point between each mask 
belt and the mask body is not less than 10N 

6. The pressure difference for gas exchange between two sides of 
the mask should not be bigger than 49Pa 
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包装 
单个口罩重 5.5克 
50个口罩每盒，用透明塑料袋包装，每袋 5个，每盒重 288克 
40盒每箱（2000个口罩），每箱重 13020克 

Packing 
Each mask weighs 5.5 grams 

5 masks per plastic bag, 10 bags per box (50 masks), each box 
weighs 288 grams 
40 boxes per carton (2000 masks), each carton weighs 13020 grams 
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营业执照 
Business License 
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相关证书 
Certification 
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检测报告 
Test Report 
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